DELIVERANCE OF THE BRAIN

© 2009 DR D. K. OLUKOYA

eISBN: 978-9-78491-784-1

October 2009

Published by:

The Battle Cry Christian Ministries

322, Herbert Macaulay Way, Yaba P. O. Box 12272, Ikeja, Lagos.

website: www.battlecrychristianministries.org

email: info@battlecrychristianministries.org

Phone: 234(0)8033044239, 234(0)8033060073.

I salute my wonderful wife, Pastor Shade, for her invaluable support in the ministry.

I appreciate her unquantifiable support in the book ministry as the cover designer, art editor and art adviser.

All the Scriptures are from the King James Version.

All rights reserved. Reproduction in whole or part without a written permission is prohibited. Printed in Nigeria

TABLE OF CONTENTS

Title Page

Copyright & Permissions

Introduction

THE HUB OF LIFE

Chapter 1: The Mystery Of The Brain

A COMPLEX MACHINE

UNIQUE FUNCTIONS

THE MYSTERIOUS MANIPULATION

THE PRIME TARGET

YOUR DESTINY AND YOUR BRAIN

SIMPLY WICKED

Chapter 2: When The Brain is Sick

SYMPTOMS OF A DAMAGED BRAIN

Chapter 3: Analysis of Brain Problems

Chapter 4: The Devil's Strategy

Chapter 5: Steps to Brain Recovery

PRAYER POINTS

Chapter 6: The Thinking Clinic

YOUR THOUGHTS MATTER

WHAT TO THINK ABOUT

HOW TO CONTROL YOUR THOUGHTS

Chapter 7: Analysis of Thought Pattern

HOW TO RENEW YOUR MIND

PRAYER POINTS

Chapter 8: Tapping into Creative Anointing

PRAYER POINTS

SUCCESS OR FAILURE

UNDERSTANDING CREATIVE ANOINTING

YOUR ASSET

THE CREATIVE FORCE

BRAIN FRAGMENTATION

PRAYER POINTS

Chapter 9: My Father, Connect Me to Your Creative Power

PRAYER POINTS

Chapter 10: Revelation Knowledge

REMARKABLE DIFFERENCE

SPIRITUAL PERCEPTION

THE MYSTERY

SPIRITUAL DULLNESS

HOW TO OBTAIN REVELATION KNOWLEDGE

PRAYER POINTS

Other Publications by Dr. D. K Olukoya

Backcover

INTRODUCTION

One of the greatest areas of life in which deliverance is needed is the human brain. There is no area where the wickedness of the devil is more pronounced than in the human brain. The enemy has programmed insanity, confusion, the spirit of error, addiction to negative thought patterns and all kinds of attacks of the brain, the centre of human actions, thoughts and sense of value.

When the devil wants to attack a man he first subjects the brain to terrible manipulations. As soon as the brain is manipulated, victims are made to take steps which will lead to truncated destinies, failure and error.

THE HUB OF LIFE

The brain is the centre of life. It is the fountainhead of all human activities. When the brain is sick your whole life will be sick. A bewitched brain will lead to a bewitched life. In the same vein, when you experience deliverance of the brain you are on the way to total deliverance. It is not only when you suffer mental imbalance that your brain needs deliverance. There are lots of subtle attacks on the brain that we often lose sight of.

When your brain is under serious demonic attack, you will experience lots of problems, which may defy medical science and all forms of psychological solutions. Most attacks take place in the spiritual realm. The results are seen in the physical. The problem is that most people who suffer spiritual attacks on the brain often lose sight of the physical origin of such problems. As long as the spiritual origin of brain attacks is neglected efforts at procuring solutions will prove abortive. Therefore, we need to take a closer look at the mystery of spiritual ' attacks on the brain.

The Bible highlights the importance of the human brain. God has endowed the brain with lots of abilities. The devil knows the importance of the brain. He has, therefore, attempted making use of the brain to subject men, women and children to terrible attacks. The satanic agenda, therefore, centres on capturing the human brain.

CHAPTER ONE

THE MYSTERY OF THE BRAIN

To capture your destiny the devil will attempt to capture your brain. The moment your brain is under the whims and caprices of the devil he will continue to torment you physically and spiritually.

What then is the mystery of the human brain? Let us read a few scriptures.

The Bible says:

Genesis 3:15: And I will put enmity between thee and the woman, and between thy seed and her seed; it shall bruise thy head, and thou shalt bruise his heel.

Here, the Bible identifies two important parts of the human body, the head and the heel. It is significant to observe that one is more important than the other. Cut off a man's heel and he will still be alive but the moment the fellow's head is chopped off he can no longer live. The head is, therefore, more important than the heel. The moment somebody's head is broken and the brain is smashed to pieces, he has no hope of being alive again. The Bible throws more light on the importance of the head and the brain

2 Sam 1:16: And David said unto him, Thy blood be upon thy head; for thy mouth hath testified against thee, saying, I have slain the LORD'S anointed.

Psalm 7:16: His mischief shall return upon his own head, and his violent dealing shall come down upon his own pate.

Psalm 23:5: Thou preparest a table before me in the presence of mine enemies: thou anointest my head with oil; my cup runneth over.

Leviticus 19:28:Ye shall not make any cuttings in your flesh for the dead, nor print any marks upon you: I am the LORD.

In all these passages a lot of attention is placed on the head for some important spiritual reasons. The head is the most significant part of your body and the essence of your being alive. Your head is the symbol of your destiny. Hence, it is the most important part of the body. There are lots of human beings without hands and legs. People may lack these parts of the body and still be alive. There are people who lack some vital human organs but are still alive.

A COMPLEX MACHINE

I once met a sister from whose body they took away practically all the organs inside her because of cancer, yet she was alive. But I have never come across a headless person who is still alive. Your head is the house that contains the eyes, nose, mouth and the brain. More importantly, the brain is the coordinating centre of the body, This explains why it has not been possible for scientists and medical personnel to transplant the brain. If it were possible to take a person's brain and put it in the head of another, you will end up changing the person's nature completely.

The capability of the human brain can hardly be imagined. It is more complex than the latest computer. The human brain is so complex that the most intelligent IT personnel will marvel at its speed, its uniqueness and its uncommon ability. Although the human brain is small, it can accommodate volumes of information, it is also capable of solving complex problems. The brain can store large loads of information for several years.

A lot of people have not succeeded in maximizing the potentials of the brain. It is unfortunate that most of us are yet to utilize 10 per-cent of the potentials of the brain. God made the human brain in such an elastic manner that it could be stretched beyond an unimaginable length. When your brain succeeds in maximizing its potential, you will end up achieving great feats in life.

The devil is aware of the complexity of the human brain. Hence, the greatest warfare from the kingdom of darkness has been waged in the arena of the brain. Unfortunately, there are first class brains that have been attacked with insanity and imbecility.

Many people who would have fulfilled their destinies are victims of several ugly brain maladies. At the end of the day, many victims have sought help from witch doctors, alternative doctors and orthodox means of getting healed. Sad enough, many of them have jumped from a fry pan to fire. Of course, the devil knows that once he attacks your brain, your destiny will be truncated.

UNIQUE FUNCTIONS

Scientists have discovered that although most animals and birds have some kinds of brains yet the human brain is complex beyond description. The distinctive nature of the human brain is that it is completely unique because it gives you the power to think, plan, imagine, control temperature, guide blood circulation and control the heartbeat, etc.

Your brain is the factory where your thoughts are manufactured, your ideas are cultured, and your skills are developed. Remove the human brain and nothing will ever be achieved. Tamper with the brain and the destiny is tampered with. This explains why agents of the dark kingdom often manipulate the brain to cause irreparable damages.

It is the brain that makes you to dream, think and reason. That is why in the deliverance ministry, we pay so much attention to the deliverance of the brain. The moment the spirit of death enters the brain, that is the end of the victim.

THE MYSTERIOUS MANIPULATION

Several years ago, a crusade took place in an ancient Nigerian city located somewhere in the Western Region. The minister came up with a rare word of knowledge: "There is somebody here whose brain has been attacked. When you get home, you will discover that there is an evidence of the attack of your brain under your bed."

There was a student in the congregation who had gone through a strange ordeal. He was extremely brilliant. He got exceptional marks in class assignments and always came at the top of the class. However, whenever he sat to write an examination, he would sleep off the moment he took up his pen, and he would sleep until the end of the time. Immediately the invigilator declared, "Drop your pen, time up," he would wake up mysteriously.

Since the teachers and the school authorities were never in doubt of his real academic ability, they kept promoting him. They knew that he was suffering from something mysterious. The teachers went that far because they knew that he was their best student. Nobody could really help him.

That night the boy carried out the instruction given to him by the crusade evangelist. He took a peep under his bed and found an old pot. The content of the pot sent cold chills into his spine. He saw human brain wrapped in palm oil that has congealed. Unknown to him, powers of darkness had used the content of the pot to programme very wicked attack on his brain. Whenever it was examination time, an attack was triggered off. The palm oil would suddenly congeal. This would force the boy's brain to sleep. Immediately that happened the boy would sleep and would never wake up until the examination was over.

The boy was so shocked that he had to take the content of the evil pot to the crusade. The ministers of God anointed the brain and the congealed palm oil and set them ablaze. Mysteriously, the boy collapsed and fell flat on his face and got up afterwards. Right from that day, he never slept in the examination hall again.

What you have just read is neither an account of a dream nor a fantasy. It was a true-life experience. Two questions are likely to come up in your mind:

1. How come the brain in the ancient pot was able to manipulate the boy's brain?

2. What was the link between the congealed palm oil and the boy's mysterious experience?

THE PRIME TARGET

There are lots of mysterious experiences in life. The devil will go any length in order to attack your brain. He can attack almost any part of your body without putting you under bondage, but any brain attack will always spell disaster. The human brain is therefore, the devil's primary target of attack. Powers of darkness spend a great deal of time attacking the brain.

This explains why parents should take note of sudden change in the life of a child who has been brilliant. Such a child's brain must have received a satanic arrow. The following things can happen to the brain:

1. Satanic arrows. The brain can receive satanic arrows. When an evil arrow is shot at the brain, the result can be devastating. A lot of people who are suffering from mysterious headache, terrible migraine, brain failure, unexplainable memory loss, mild and acute insanity, as well as mysterious poor performance in spite of being brilliant are victims of satanic arrows.

In most polygamous homes, brilliant children receive evil arrows. Students who were once brilliant suddenly become dunces. This is due to wicked satanic arrows. In the physical realm, arrows are poisonous. When a poisoned arrow reaches a victim, death may ensue. In the same vein when a poisoned spiritual arrow reaches the brain, all forms of complications may ensue.

2. Satanic pollution. The devil is a very wicked personality. What he does most of the time is to pollute the brain, thereby bringing about all kinds of manipulations. Brain pollution brings about terrible consequences. Some victims can be very intelligent one moment and go into unexplainable dullness the next moment. Those whose brains have been polluted end up blowing hot and cold at the same time. One moment they are intelligent the next moment they are completely unintelligent

One moment they exhibit uncommon brilliance the next moment they display absolute nonsense. Such victims are rendered redundant, their destinies rubbished and their entire lives thrown into disarray. Satanic pollution is terrible. When it is fired at the brain, every part of the brain is polluted. On one part of the brain, there is order, on the other part of the brain there is disorder. Victims of these attacks often display excellent skills but the moment their brain tilts to the polluted section, there is mental anarchy. You need to seek deliverance from satanic pollution as a matter of urgency.

3. Satanic padlocks. When something is kept under lock and key, it is restrained from fulfilling its function. No matter the amount of resources in a room or a warehouse, the moment such a treasure house is locked you cannot enjoy the benefits. A highly endowed brain can be padlocked. In other words, the enemy can put a password on your brain and you may spend the rest of your life without having access to the rich resources which God endowed you with.

Members of the evil and dark kingdom often put padlocks on the brains of highly intelligent people. When such a padlock is in place, the victim will keep on living a life whereby he is not able to fulfill his destiny. A lot of people have achieved nothing in life simply because their brain has been padlocked and the key thrown away. No matter the amount of efforts they make, the brain can never function properly.

4. The spiritual cage. One of the most terrible things to do to the human brain is to capture it and put it in a cage. A lot of brains that are supposed to be factories of life-changing ideas have been subjected to complete idleness simply because such brains are caged. Such brain cannot think properly. When the brain is caged, the victim will not be able to make use of it effectively and productively. A lot of people cannot do productive thinking.

Many people find it difficult to pass elementary examinations simply because there is a spiritual cage holding the brain captive. A cage cannot grant you freedom of expression and exercise. The moment your brain is caged, you may not benefit from its output. You must pray fire prayers to force your brain out of evil spiritual cage.

5. Evil spiritual transfer. One of the wicked activities of the members of the dark kingdom centres on transferring people's brain. What they do is to take a brilliant and endowed brain and replace it with a dull brain. The victim will suddenly discover that the brain that was once intelligent has been exchanged for a very stupid one. In polygamous homes, mothers consult witch doctors for evil spiritual transfer of brains. They do this by simply locating brilliant children in the home and asking that their brains be exchanged for that of their own dull children. Brain exchange is a very wicked act.

In 1995, since a girl's case was somewhat tough, she had to go through a seven-day long deliverance. The young girl made very strange confessions. She stated that she exchanged the brains of all her brothers with the brain of cows and goats. Her brothers who were very brilliant initially became such scandalous dullards that if you asked any of them to ad one plus one, he would say three. Their original brains were completely removed.

6. Spiritual demotion. When spiritual demotion is programmed into the brain, very high intelligent quotients will be converted into very low IQ. A lot of people who are created to be high flyers by God often crash from such heights to elementary levels. Such strange demotion can be programmed against the brain and turn it upside down.

7. Spiritual downgrading. Satanic agents attack the brain and downgrade it from a very high level to an abysmally low level. When a brain is downgraded, it will never reach the level of excellence. Everything about that kind of brain will remain too low to achieve the optimum level. You need deliverance to upgrade your brain.

8. Spiritual blankness. This is a terrible attack on the brain. Another word for it is brain failure. Somebody may be at the middle of a presentation and suddenly the brain becomes blank. Such momentary blankness may make the victim to lose trends with what is being discussed or debated. When the devil attacks the brain, it will be short-circuited and will refuse to function at that moment. When the brain is blank, the mind will be blank.

9. Spiritual bruising. The devil can injure the brain with never to be forgotten memory. Many people go through traumatic experiences that damage the brain permanently.

10. Spiritual hanging. When the brain is hanged in the spiritual realm, the victim will discover that he can no longer control his thoughts. A lot of people have lost control of their mind because the brain has been hanged in the spiritual realm by very wicked spiritual powers. Such people will entertain wild thoughts, behave abnormally and run into conclusions that are contrary to sound reasoning. When the enemy hangs your brain, you will live here on earth without the ability to make use of your brain, since you are under manipulation and wicked control. Sometimes a wicked mother, a bitter step-mother and other demonic relatives may hang people's brains in witchcraft covens and other abodes of wicked spirits. As long as your brain is hanged, you cannot exercise control over it. Some powers will stay somewhere and swing your brain up and down.

The moment the devil uses any of these wicked methods to attack your brain, you cannot fulfill your destiny here on earth. The brain is the centre of information. How you think will determine how far you will go in life. To be quite honest with you, the difference between the rich and the poor is information. The fact that the rich has access to information and the fact that they are able to make use of unlimited resources accounts for their continued wealth.

YOUR DESTINY AND YOUR BRAIN

So, any satanic operation or attack against your brain will keep ruining your destiny. The moment the devil tampers with your brain, your destiny will no longer be wholesome. You must withdraw your brain from household witchcraft, envious neighbors, unfriendly friends and stubborn pursuers today.

The moment your brain is delivered and is kept in the hands of the Holy Spirit no evil power can stop you from fulfilling your destiny here on earth and making heaven at last. A lot of people are suffering today because the enemy captured their brain at infancy. A lot of believers are walking zigzag because the devil captured their brain when they were not yet born again. Many students who are reading this book need serious deliverance from the imprisonment and the manipulation of their brain. Many students teach others who come out in flying colours while they themselves end up failing woefully. Something is wrong somewhere.

Many people attempt one examination over ten times. A lot of students are battling with brain failure even when God created them to be intelligent. The enemy knows what he is doing. He knows that the brain is the most important part of the body, he has doubled his efforts to attack it.

SIMPLY WICKED

Several years ago, the power of God came down in one of our crusades. The anointing was so strong that the agents of darkness started running away. We sensed what was happening and ordered everyone to stay where they were. A particular person was trying to run away and our ushers held him and forced him to pray. All of a sudden, he confessed that he was responsible for converting the brain of all his brothers to saw dust. He was the only one who came home with good results while the other children failed woefully.

When asked why he converted his brothers' brains to saw dust, he gave an awkward answer: "Each time we came back at the end of the term, our father would give three pieces of meat to the person who is successful and withdraw the pieces of meat of those who failed." He decided to replace his brothers' brains to saw dust just to get three pieces of meat.

We asked how his brothers would regain their brains and he told us that prayer could restore them. This tells us how far people can go in their attempt to tamper with the brain.

CHAPTER TWO

WHEN THE BRAIN IS SICK

The brain is so important that it has become one of the most serious areas of attack. The state of your brain determines the state of your destiny. Why is the brain such a centre of attack? Here are the reasons:

1. The brain is responsible for our intelligence. Our sense of perception and ability to reason properly, analyze situations and make brilliant conclusions are part of the functions of the brain. If you have good ideas and can intelligently handle situations, your brain is functioning properly.

2. The brain is responsible for our memory power. The human memory can retain a lot of information and bring out such when needed. This is the primary function of the brain.

3. The brain is responsible for our speech. Your speech cannot be intelligible if your brain is impaired. Words are first formed in the brain before they are spoken out.

4. The brain is responsible for our taste. Your ability to taste anything and determine exactly how it tastes is a function of the brain. If your brain is tampered with you will not know whether something is sweet or sour.

5. The brain is responsible for our sense of smell. The brain gives us the capacity to perceive odours. When your brain functions properly you will be able to distinguish between healthy and dangerous odours.

6. The brain is responsible for our smell. Any form of malfunctioning of the brain will affect your sight. You will not be able to form proper images if the cells of your brain are damaged.

7. The brain is responsible for our balance. We walk straight because our brain is intact.

These seven functions of the brain can be seen in the lives of people whose brain are wholesome.

SYMPTOMS OF A DAMAGED BRAIN

When you come across somebody, whose brain is under attack or damaged, you will discover certain symptoms. A lot of people's conditions have grown from bad to worse simply because of the inability to diagnose the difference between healthy and damaged brains. It is unfortunate that there are many mad people walking about in gorgeous dresses in our streets. A lot of people have gone mad fully or partially because they were attacked by the enemy:

How then can you know if your brain has been attacked? How can you help someone who is a victim of brain arrows?

The following are the symptoms of a brain that is under the attack of the enemy.

1. Insanity. This is the number one symptom of brain attack. Another word for insanity is madness. There are various levels of madness. The Bible includes madness as part of serious problems

Deut. 28:28: The LORD shall smite thee with madness, and blindness, and astonishment of heart.

Zech 12:4: In that day, saith the LORD, I will smite every horse with astonishment, and his rider with madness: and I will open mine eyes upon the house of Judah, and will smite every horse of the people with blindness.

To be mad is to lose total control of your brain and begin to behave abnormally. The Bible gives us a clear picture of a typical mad man:

Mark 5:2-15: And always, night and day, he was in the mountains, and in the tombs, crying, and cutting himself with stones. But when he saw Jesus afar off, he ran and worshipped him, And cried with a loud voice, and said, What have I to do with thee, Jesus, thou Son of the most high God? I adjure thee by God, that thou torment me not. For he said unto him, Come out of the man, thou unclean spirit. And he asked him, What is thy name? And he answered, saying, My name is Legion: for we are many. And he besought him much that he would not send them away out of the country. Now there was there nigh unto the mountains a great herd of swine feeding. And all the devils besought him, saying, Send us into the swine, that we may enter into them. And forthwith Jesus gave them leave. And the unclean spirits went out, and entered into the swine: and the herd ran violently down a steep place into the sea, (they were about two thousand;) and were choked in the sea. And they that fed the swine fled, and told it in the city, and in the country. And they went out to see what it was that was done. And they come to Jesus, and see him that was possessed with the devil, and had the legion, sitting, and clothed, and in his right mind: and they were afraid.

Insanity is a terrible condition. Those who are mad behave abnormally; they dwell in odd places like graveyards, under bridges, at bus stops and in open spaces. Some mad people trek from dawn to dusk, inflict injury on themselves, cut to pieces the chains with which they are bound. According to the passage above the mad man of Gadara moved from mountains to tombs crying and cutting himself with stones. He was one mad man who could not be tamed. But, when he came face to face with the anointing of Jesus Christ, he received deliverance and he could sit in one place properly dressed and with full control of his mind.

Mark 5:15: And they come to Jesus, and see him that was possessed with the devil, and had the legion, sitting, and clothed, and in his right mind: and they were afraid.

Insanity is a precarious condition. The mad man of Gadara had 6,000 demons living in him. By the time the demons left him they possessed over 2,000 swine that ran into the sea. When the brain is possessed by demons the condition of the victim is terrible. Insanity is a condition which many people are going through today. Psychiatric hospitals are experiencing an overflow. A lot of people go in and out of mental healing homes and psychiatric hospitals. Some people who live normal lives experience insanity once in a while when the cycle of the moon programmes attacks. This shows that madness is a deep spiritual problem. There is no denying that some types of mental problems could be traced to the fact that the victim is suffering from fatigue, extreme mental stress and acute depression, which may be largely psychological, yet the finger of the devil cannot be removed from such bouts of partial madness. You need total deliverance from brain problems.

2. Mood swings. One of the attacks on the brain is mood swing. Immediately the brain receives an arrow there is a mysterious mood swing. Somebody who has been very happy becomes depressed. When such an attack is in place, the mood begins to move back and forth. Victims of this attack are suffering from wicked spiritual manipulations.

3. Suicidal feelings. Another symptom is that the urge to commit suicide is strong. A little thing happens and the victim begins to contemplate suicide. Suicide is common in many parts of the world, especially in the civilized societies. In Europe and America, for example, people commit suicide immediately the brain is manipulated. Many people have committed suicide by swallowing killer drugs, hanging themselves, jumping into the river and running into an on-coming vehicle. Some people buy guns and shoot themselves.

The kingdom of darkness sponsors these suicide episodes. If you examine what people commit suicide for you will be surprised. Immediately the demons inject the poison of suicide into the brain, the victim will damn all consequences and kill himself ignoring the fact that when there is life there is hope. Demons in charge of suicide makes you to ignore the fact that there is nobody on earth who does not have one problem or the other. If each person kills himself whenever there is a little problem, then there will be nobody on earth today. Suicidal tendencies are sponsored by wicked demons. A lot of people meant to be great achievers and exceptional stars have committed suicide. They decided to take their lives when all they had to do was to hold on a little longer. It is unfortunate that many people who committed suicide did so at the edge of their breakthroughs.

4. Stroke. Stroke occurs when powers of the body are paralyzed. Victims of stroke suddenly lose the ability to make use of their legs and hands. Some of the people who suffer stroke wake up one morning and discover that their right hand and leg are no longer functioning. I have stated earlier that the brain controls and coordinate movements of body parts.

Once something goes wrong with the brain signals will no longer be sent to enable the central nervous system function effectively. When an evil arrow is shot, it leads to paralysis, which grows into full-blown stroke. Those who suffer stroke trace their problem to one traumatic experience or the other. Any one who senses the symptoms of stroke should quickly examine the true state of his brain, as this is the true source of every form of stroke.

5. Bad decisions. A lot of people take bad decisions that led to various problems in their lives. The brain is a factory of decision-making process. The moment it is under attack, bad decisions will be taken and the consequences can be very tough.

6. Fear. Fear is a very terrible problem. Once the brain is attacked by the spirit of fear it programmes fear into the heart. A lot of people have taken wrong steps and ran into destructive decisions as a result of fear. When there is an accident, a tragedy or a calamity, a lot of people die as a result of fear. What kills people is not the situation itself, it is the fear of the unknown. Immediately fear secures a landing spot on the brain, the victim will jump into the pit of destruction. When there is a fire outbreak a lot of people die because the brain sends a wrong signal. The fire may not kill anybody but a lot of people die when they try to escape out of fear. Job declared: "That which I fear has come unto me." And the Bible also says elsewhere that fear has torments.

7. Negative thinking. A lot of people are not able to fulfil their destiny as a result of negative thinking. Many people are not able to think good thoughts because their brains are under a siege. Some people do not have control over their brain hence they keep thinking negative thoughts. The Bible says, "As a man thinketh in his heart so is he." If you think negative thoughts because your brain is under spiritual manipulation, you will live a negative life and consequently end up with a negative destiny.

8. Over-sleeping. Many people are addicted to sleep because of a brain problem which is largely spiritual in nature. When an arrow of spiritual attack is shot at the brain the victim is sentenced to over-sleeping. He desires nothing but to sleep and sleep. People who are injected with despondency in their brain battle with excessive sleep. They may not want to face life and live responsibly, hence they may prefer to bury their heads in the sand like the ostrich and sleep endlessly as if nothing was going on around them. This is a spiritual attack.

9. Lack of interest in the welfare of others. When you suffer a wound in the brain, you will be withdrawn. You may even become negative about your own personal welfare, not to talk about showing interest in another person's welfare. Those who are attacked in the brain and are negative to others are therefore not able to show interest in their own welfare.

10. Lack of motivation. When there is a problem with the brain you lack motivation and enthusiasm. Being motivated is a function of the brain. Once there is any form of malfunction in the brain your motivation nose-dives and you will not be excited about anything. When you are not motivated, you will not possess the drive to work towards the fulfilment of your destiny.

So you must not allow your brain to harbour the spell of spiritual manipulations and attacks.

CHAPTER THREE

ANALYSIS OF BRAIN PROBLEMS

A lot of people are suffering from consequences of an attack on the brain. How then can you detect problems emanating from spiritual and physical brain attacks? The following are the general symptoms associated with the attacks on the brain. When these problems are in place, they are indications that you surely need the deliverance of the brain.

1. Unreasonable crying. When your brain is programmed negatively in such a way as to make you cry ceaselessly you need help. A lot of people cry unreasonably. Their brain is under attack and the next response is crying for no just reason. Some people cry in the morning, before going to bed at night and at midnight. When you meet somebody who cries unreasonably something has gone wrong with his brain. Such a person needs deliverance.

2. Unexplainable forgetfulness. When your brain is under attack, you will forget things randomly. A sick brain will forget things easily. Those who go through shock experiences can be so affected that it is difficult for them to remember things. They forget things to the point that people will begin to wonder what has actually gone wrong.

3. Poor concentration. When the brain is under attack, your concentration level becomes very poor. Your thoughts are disturbed and consistency will be difficult to achieve.

4. Unexplainable headache. Not all types of headaches are normal. Some abnormal ones are products of brain attack. People who suffer from pounding or extremely painful headaches are in that condition because they went through things that introduce shock waves to the brain. Such experience suddenly brings headaches that have nothing to do with any sickness.

5. Heart problems. A lot of people suddenly develop serious heartaches while others develop malfunctioning of the kidney or the heart. This is due to wrong signals sent from the brain to the heart. With these wrong signals, the heart develops all kinds of problems.

6. Chest pains. There is a close link between the heart and the chest. When something goes wrong with the brain physically or spiritually, the effect would be felt on the chest. When the brain is overloaded with thoughts about the affairs of this life, the weight tells on the heart. This will result in unhealthy physical heart conditions. When the brain interprets shock and sends similar signals to the chest region, the chest will be affected. The bombardment of the brain with recurrent problems may make the heart to breathe faster and thereby result in physical pain.

7. Constant dizziness. A lot of people are dizzy most of the time. When there is constant dizziness some people attribute it to medical reasons. Dizziness is an evidence of confusion in the brain. It is possible for powers of darkness to attack people with constant dizziness. Such people will end up not being useful to themselves.

8. Lack of steadiness. A lot of people are unsteady. They easily experience shaking of the legs and the feet. Such strange conditions emanate from the brain. Brain attacks will lead to unsteady steps, shaky hands and voice modulation. Sometimes, victims of brain attacks mysteriously begin to stammer when there is no history of stammering in their family line.

9. Strange behaviour. A lot of people find it difficult to control the functions of the body and they behave in a strange manner. There are people who no matter how they work they find it difficult to sweat. On the other hand, there are others who, no matter how cold the conditions they are exposed to, they would be sweating. Some people can step into the hottest Jacuzzi and remain indifferent. Such people need to pray about their brain; something is wrong in their brain.

10. Short attention span. Some people are not able to maintain attention for say more than 20 minutes. After some moments their hearts would wonder away. A lot of people are not able to concentrate due to attacks on their brain. If you are not able to keep your attention focussed, you need deliverance prayers on the brain.

11. Absent-mindedness. A lot of people are absent-minded most of the time. Somebody can be in the classroom while his heart is busy buying and selling in the market. When your brain is under attack, you will be absent-minded. You might be listening to a conversation while your brain has gone far away.

12. Chronic lateness. There are people who are habitual late comers. They go late to church, arrive late at important functions and go late to work every day. Such people's brains are under attack. Hence, they have developed a poor sense of timing. Once you develop a poor sense of timing you will be late even when you are given enough time to arrive.

13. Constant poor time management. A lot of people who suffer from brain attacks are not able to manage time properly. A victim of brain attack will not be able to maintain good posture, which will make for good time management. No matter the assignment some people are given they fail due to poor time management. You need to grab your head with your hands and pray for ability to manage time properly

14. Being disorganized. Many people are chronically disorganized. Their lives are in shambles due to mild and serious brain attacks. We have come across geniuses that are not able to hold themselves together due to satanic arrows fired at their brains.

15. Procrastination. When the brain fails to function properly, the victim will keep postponing till tomorrow what can be done and finished today. Procrastination is the thief of time. But it occurs when the brain is too slow to take decisions and act promptly. Since many people are not able to enjoy the fruits of a composed brain, they keep pushing forward what they ought to handle in the now.

16. Inability to learn from past experiences. When the brain is under an attack the victim will develop a short memory. Such a person will keep making the same mistakes, since nothing is learnt from the previous experiences. When you are in control of your brain, you will not step into the same mistakes. What you have learnt will keep you from putting your feet in the same track.

17. Inability to avoid making careless mistakes. Everybody makes a mistake once in a while But making the same careless mistake several times is unpardonable. If your brain is functioning properly, you will not keep repeating the same careless mistakes. A new situation which is capable of repeating same past careless mistakes will be quickly spotted, such mistakes would be avoided. But the devil tampers with someone's brain to make him make careless mistakes repeatedly.

18. Poor finishing. This is a common problem. Many people whose brains have received satanic arrows are victims of poor finishing. Such people may start well but end up finishing badly. When a brain has been manipulated the result is poor finishing.

19. Poor planning. Poor planning is a product of a problematic brain. You cannot plan effectively without a healthy brain. The situation is worse when people do not even plan at all, due to the fear of making mistakes. You need to run your brain through deliverance to avoid poor planning.

20. Lack of clear goals. Goal-setting is a function of the brain. When your brain is healthy you will be able to set clear and workable goals. Brain attacks will produce haphazard goals. But when your brain is healthy your goals will be clear.

21. Excessive daydreaming. People whose brains have problems daydream excessively. While they remain in the same condition, they build castles in the air. Daydreaming leads you to the land of dreams where nothing is actualized. Don't allow the enemy to attack you with daydreaming. Ask the Holy Ghost to sanitize your brain and excessive daydreaming will remain a thing of the past.

22. Restlessness. A lot of people whose brains have problems suffer from pathological restlessness. Some people cannot coordinate themselves. They touch different things at the same time without achieving any.

23. Laziness. Human activities are controlled from the brain. Physical and spiritual attacks of any sort on the brain will lead to laziness. If the speed of your brain is hampered you will be lazy each time you handle anything.

24. Always seeking to fight. A brain that is attacked will lead the victim to a one-man riot. Some people are incurable fighters: they flare up even without provocation. They fight wherever they go. This is an evidence of an attacked brain.

25. Talkativeness. Talkativeness is an evidence of an attacked brain. When someone talks non-stop for hours, it shows that a particular knot has loosened in the brain. Those who run their mouths loose are under attack.

26. Addictive behaviours. Any behavioural pattern that tends to an addiction is an evidence of a brain problem. Addiction to alcohol, smoking, food, sleep and funny mannerism shows that something is wrong with the brain. When you begin to crave for alcohol, sex, or other forms of strange habits, it shows that there is damage somewhere in your brain, which has tilted to something negative.

27. Intensive hatred for change. Changes are inevitable parts of life but a brain that is turned upside down will develop hatred for change. To make progress in life you must keep making changes. A brain that cannot accommodate change is a brain under attack. When you dread changes like a plague it shows that you need deliverance of the brain.

28. Fighting and using abusive language while driving. We often conclude that mental disorder is restricted to those who are confined to psychiatric hospitals. This is not true. A lot of people who fight and use foul language while driving have one or two things wrong with their brain. Go through our streets today and you will see commuter bus drivers and those who drive their personal cars use gutter language and fight physically. Such people need to run their brains through deliverance.

29. Misplaced aggression. A lot of people display aggression at wrong times to wrong people. When there is a kind of heat in the brain the victim begins to manifest transferred aggression. He vents his anger on the person next to them.

30. Unreasonable union. Some people whose brains are under attack come up with strange desires in the area of marriage or business. Somebody who has no business skills wants to join himself with an expert in an area of business, which he knows nothing about. Such a relationship will end up with failure. A young man wants to get married to a wife who can only speak French while he does not understand a syllable in French language. Such a marriage shows that the person's brain has produced a warped desire, which will lead to a broken home. How can an illiterate butcher decide to marry a Christian sister who happens to be a director, in the name of a desire to step up in life? If his brain were healthy the butcher would go for what is reasonable. An unreasonable union will lead to the display of madness in the home.

31. Over sensitivity to insult. When your brain is normal, you will accept insult and tolerate being ridiculed. The moment you are too sensitive you will come up with unhealthy reactions. Have you not read your Bible? Have you forgotten that Jesus was insulted, ridiculed and spat upon? Have you forgotten that He declared, 'Father, forgive them for they know what they do'? Why must you forget the scriptures that teach long suffering, patience and turning the other cheek? It is simply because your brain is under attack.

32. Addiction to stimulants. Those who are addicted to stimulants like coffee, drugs, sleeping tablets, kola nuts, etc have to pray over their brains. If your brain is functioning normally, you will not need to depend on anything to stay awake or keep an active life style.

33. Addiction to sweet things. Any form of addiction to sweet things shows that the brain is under attack. Some people keep consuming chocolates, sweet candies and chewing gum until their teeth develop serious problems. Some people can consume sugar until they suffer acute stomachache. This kind of addiction shows that the brain is in a precarious condition.

34. Smoking and involvement with hard drugs. If you are smoking or you ever smoked your brain cannot be the same. Those who want their brain to be 100 per cent normal do not smoke. Those who take hard drugs like marijuana, cocaine and barbiturates are suffering from brain problems.

35. Chronic sense of hatred. The moment you feel that everybody hates you and that nobody likes you, you are under serious brain attack. How can everybody in the world hate you? Such chronic sense of hatred shows that an evil arrow has been programmed into your brain. No matter who you are, somebody somewhere will like your person. If you go about thinking that everybody hates you, it shows that you have unwittingly programmed hatred into your brain.

36. Hearing the opposite of what people are saying. The brains of so many people are under attack to the extent that when people make complimentary statements about them they think or feel that those people are condemning them. The brain can be programmed in such a way that you can hear what you want to hear. A negative mindset will make you hear something different from what is said. When people say nice things to you, you will hear that they are trying to mock you. Your brain is under a serious attack.

37. Confusion. Confusion is a product of a brain that has received satanic arrows. A lot of people are confused, living in that condition day and night. You need to sanctify your brain through prayer and deliverance.

Do not allow the devil to turn your brain upside down. Don't harbour any evil load on your brain. Let God make your brain healthy and free from satanic manipulations. You need to cry seriously to the Lord today.

CHAPTER FOUR

THE DEVIL'S STRATEGY

The devil knows that your brain is the foundation of a successful destiny. He knows that when your brain is captured, your destiny is changed. If you pray until your brain is changed, you will be able to achieve your goals in life. To maximize the potentials of your brain is to maximize your destiny. The moment your brain is put to optimum use you will be exceptional in life. To change your destiny you must change your life. To change your life you must change your brain. To upgrade your status in life you must upgrade your brain.

Your brain is, therefore, your greatest asset. It is your ticket to greatness and your passport to the class of those who are exceptional.

One essential point concerning the deliverance of your brain is to make sure that what God has put inside your brain is allowed to make you great. The most unfortunate thing that could happen to anyone is to go to the grave with an unutilized brain.

How does the devil attack the human brain? What does he do in order to inflict the brain with problems that will affect the destiny of the victim? The Bible clearly enunciates the mission of the devil against humanity.

John 10:10: The thief cometh not, but for to steal, and to kill, and to destroy: I am come that they might have life, and that they might have it more abundantly.

1. Satanic imprisonment of the brain.

If you allow the devil to imprison your brain, you give him a licence for truncating your destiny.

If God has created you to be exceptional by giving you a world-class brain and you end up not being known beyond your immediate community, your brain is under bondage. Someone with the brain of a world-class achiever who ends up with the status of a local champion is a classical example of someone with an imprisoned brain. I want you to understand the fact that there is a department in the demonic arena that is charged with the responsibility of keeping human brains under fortified prisons. Their job is to specifically attack the head and the brain. The devil has given them the responsibility of subjecting the brain to captivity, slavery and oppression. Once these demonic assignments are achieved, the victims will be miles away from the level which God wants them to attain.

2. The demonized brain.

A demonized brain simply means the brain that an evil spirit has decided to plunder. A lot of people have resident evil personalities living in their brains. The goal of these spirits is to lead you into confusion. The presence of evil spirits and their activities in the brain will make the victims do wrong things.

3. The cursed brain.

The situation is worse when the brain is cursed. Wicked satanic agents attack brains by placing terrible curses on them. No matter where you go with a cursed brain, you will continue to achieve nothing in spite of your exceptional brilliance. If a cursed hand cannot achieve anything, how will a cursed brain come up with achievements? Many people are going about with cursed brains.

4. The bewitched brain.

Another problem is the problem of bewitched brains. If a brain has been taken to a witchcraft coven, it will begin to function abnormally. One of the favourites past-times of witches and wizards is to cook human brains spiritually in a cauldron. Once the brain is cooked in that manner it will never function normally. We have seen students who were very brilliant but who suddenly develop cases of idiocy. Such problems often come up when the brain is bewitched.

5. Brains under evil yokes.

When the enemy wants to attack, he places evil yokes on the brain. What the devil does is to place, as it were, the engine of a Toyota starlet car in that of a tipper lorry carrying sand. The engine will simply wear off. Unfortunately, as some people sleep in the night the devil takes their brains and uses them throughout the night. Such victims will wake up with a pounding or serious headache. If you have gone through this kind of situation, you need deliverance.

6. Brains surrounded by a band of wickedness.

Whenever the devil wants to attack his victim, he dispatches a band of wicked agents and they subject the brain to multiple attacks. If the band of wickedness is not broken, the owner of the brain cannot do any good thing with it.

7. Brains under an evil covenant.

Unknown to people, their brains have been covenanted to the kingdom of darkness. When the brain is involved with an evil covenant, the victim may exhibit uncommon brilliance once in a while, but at other times will slump into an embarrassingly low level of performance. When the devil is involved in an alliance over your brain, you cannot make use of it meaningfully.

8. Brains that harbour evil seeds.

The moment the devil succeeds in planting an evil seed in your brain, there will be an evil plant which will bring forth evil fruits.

9. Brains averse to the Scriptures.

There are people whose brains are porous when it comes to the issue of memorizing the Scriptures. Such people can retain any form of information, but they often forget the Scriptures. Some people discover that something is always pushing out the Scriptures from their brains. This is an evidence of satanic attacks on the brain.

10. Satanic embargo.

Satanic embargo subjects the brain to a serious go-slow. There is lack of progress and moving forward becomes impossible. The brain will not be able to achieve some feats because an embargo has been placed on it. A spiritual embargo when placed on the brain will make it to experience limitation. A brain that is limited will not be stretched to its highest limit.

You cannot determine the presence of these satanic methods of waging war on the brain until there is a spiritual confrontation, which will lead to unseating the powers that are sitting on your brain. We have cases of people who found out after serious deliverance and prayers that they had lived under the power of brain deficiencies. Such people could now say: "I want to improve myself, I want to educate my self." It shows that an evil veil has been lifted off their heads and they are able to think right.

The moment an evil tree is uprooted from the brain, there will be no instance of the reversal of the functioning of the brain. Those whose brain has been working in an anticlockwise manner will suddenly discover a restoration to normalcy.

A lot of people fail examinations simply because if they want to go and read, a great sleep will fall upon them. This takes place when an evil programme works against the brain. This explains why the Bible says: "Do not swear by your head." Swearing by your head means swearing by your brain, which is the essence of the soundness of your mind.

CHAPTER FIVE

STEPS TO BRAIN RECOVERY

Most of what we discover in the area of brain attack has nothing to do with God. God is not the author of evil. What God has earmarked for you is a sound mind according to Scriptures.

2 Tim 1:7: For God hath not given us the spirit of fear; but of power, and of love, and of a sound mind.

Pro 14:30: A sound heart is the life of the flesh: but envy the rottenness of the bones.

You must banish all brain demons and hand over your brain to the Holy Spirit. You must form the habit of invoking the influence of the Holy Spirit over your brain.

How then can we experience a wholesome brain? How can we obtain the deliverance of the brain? How can we ensure that the brain achieves what God created it to be? How can the brain become healthy, wholesome and productive? The following are the steps to obtaining a delivered and wholesome brain:

1. Repentance. Every attack on the brain comes as a result of opening the door to the devil. Since the brain is a delicate part of the body, any form of carelessness in the area of sin will make it susceptible to attacks." The Bible says: "He that breaketh the edge, the serpent shall bite him." God has built an edge of protection around your brain. The moment you break the edge, the serpent of brain attacks will bite you.

Acts 3:19: "Repent ye therefore, and be converted, that your sins may be blotted out, when the times of refreshing shall come from the presence of the Lord."

When you repent and hand over your life to God, you will totally bar the devil from trespassing and attacking your brain. Without repentance you cannot experience the full potentials of your brain as sin will always throw the doors of your life wide open and you will experience satanic invasion of the privacy of your brain.

2. Break satanic curses. When curses are attached to your head, they will affect your brain. You cannot experience a wholesome brain when curses are in place. You must set your brain free from satanic curses, evil covenants and all forms of demonic brain attacks.

3. Receive heavenly blood transfusion. Those who have studied the functions of the human body tell us that blood flows throughout the body and the brain. If there is an evil blood flow through the brain, the brain cannot function properly. You must flush out every satanic blood transfusion and receive divine blood transfusion. Pray and ask God to make fresh, heavenly blood to run through your brain.

4. Deal with the serpents and scorpions of the head. The presence of serpents and scorpions is inimical to the well being of your brain. The venom of serpents and scorpions must not be allowed to pollute your brain and poison it to the extent of making your brain behaves abnormally. You must kill serpents and scorpions with the bullets of prayer.

Luke 10:19: Behold, I give unto you power to tread on serpents and scorpions, and over all the power of the enemy: and nothing shall by any means hurt you.

Pray until these strangers are frightened out of their hidden places.

5. Let your brain receive total deliverance. Don't ever take anything for granted. Subject your brain to thorough deliverance. Destroy and kill every resident demonic power that troubles your brain.

6. Upgrade your brain. God is the Creator of your brain. Just as He can give fresh legs to the paralyzed, fresh eyeballs to the one with a diseased socket and fresh body organs to those who have none, He can also bless you with what can be regarded as brain upgrade. If need be God can transplant a new brain into your head. He can turn a dullard into an intellectual. No matter what your present brain level looks like, the power of God can effect its transformation.

If the power of God is released upon your head and the anointing falls upon your brain you will begin to outshine others. People will see you and declare "What manner of wisdom is this!" You will come up with uncommon ideas, which will make you a star among your generation. Your brain is due for a spiritual overhaul. Now is the time when God must touch you and bring out the spirit of excellence in you. Pray the prayer points below and experience divine visitation over your brain today.

PRAYER POINTS

1. Arrows of darkness fired into my brain, die, in the name of Jesus.

2. Power of household wickedness upon my brain, die, in the name of Jesus.

3. My head, reject every bewitchment, in the name of Jesus.

4. My brain, wake up by fire, in the name of Jesus.

5. Any power calling my head for evil, scatter, in the name of Jesus.

6. I fire back every arrow of witchcraft in my head, in the name of Jesus.

7. Every evil hand laid upon my head when I was a little child, die, in the name of Jesus.

CHAPTER SIX

THE THINKING CLINIC

All over the world there are eye clinics, dental hospitals, heart clinics, breast and lung experts, ear, nose and throat specialist hospitals. There, people go to examine the conditions of their eye, teeth and the nasal areas. When any ailment is discovered in these regions, medical specialists prescribe drugs, which will bring healing to these conditions.

It is unfortunate that there is no brain clinic where people can go to diagnose the ailments of the brain. The fact that people do not know where to go to examine their brains shows why many are bundled into psychiatric hospitals when things go out of hand.

Tell me, how many people will dream of walking into a hospital to check on the condition of their brains? How many people also pray to protect their brains from spiritual attacks? The brain is one of the most attacked parts of the human body. The moment your brain has experienced some bondage, you need to visit the thinking clinic. This is what this book is all about.

YOUR THOUGHTS MATTER

Why is the thinking clinic necessary? It is simply because thinking reflects the conditions of your brain. You cannot detect the incursion of sickness into your brain until you do some thinking. Just as the good health of other parts of the human body depends on exercise, the brain must be exercised through thinking. For example, if you do not make use of your limbs properly, you may suffer paralysis. A brain that gets involved with the wrong kinds of thinking will also develop problems sooner or later.

When your brain is trained to do positive thinking it will remain healthy. What you think about and how you think will show you the state of your brain. Your thought is, therefore, the true index of the health of your brain. When your brain begins to get involved with negative thoughts, it is telling you that something is wrong somewhere.

The Bible is a complete book. No area of life is neglected in it. The word of God contains secrets of holistic living. God has given us a prescription concerning what it takes to keep a healthy brain. Granted that your brain has been delivered, you must know what it takes to make it free from demonic contamination and bondage.

WHAT TO THINK ABOUT

One of the greatest passages in the Scripture reveals the mind of God on what should occupy our thoughts. The Bible says:

Philippians 4:8: "Finally, brethren, whatsoever things are true, whatsoever things are honest, whatsoever things are just, whatsoever things are pure, whatsoever things are lovely, whatsoever things are of good report; if there be any virtue, and if there be any praise, think on these things."

The Bible has spoken, unequivocally, concerning what we should focus our thinking upon. When your thinking is brought out of the realm described above, then it is sick and your brain is faulty. The importance of the human brain is brought out in Proverbs 23:7:

Proverbs 23:7: For as he thinketh in his heart, so is he: Eat and drink, saith he to thee; but his heart is not with thee.

The Bible makes it clear that we are the products of our brain and the result of our thoughts. An incident took place in children Sunday school class, some year-ago. A teacher asked the children to define what they understood by the word think. An eight-year-old boy stood up and came up with an interesting definition: "To think is to keep your mouth shut while your brain keeps talking to you." There is a lot of truth in that young boy's definition.

Let us examine certain salient points.

1. Thing is talking to oneself. It is an activity that will produce a unique identity for you.

2. You can educate someone but you cannot make him think. In other words, education cannot produce good thinking. Manufacturers of good products often parade themselves as good thinkers. Unfortunately, not all educated people think. This explains why we find highly educated people who do unthinkable things.

3. Poverty of productive and constructive thinking is the bane of our generation. We have benefited from several inventions made by people of past generations but our own generation appears to have gone on holidays. Research efforts are going down and people are not ready to break new grounds. Failure to do productive and constructive thinking will lead to disaster. Beloved, it is not everything that deliverance and prayer points can do.

4. Thinking is a very simple concept but it is not easy to practise. Only very few people do good and productive thinking.

5. Productive thinking is an elevator or a ladder to success. When your thinking centres on poverty you cannot be rich. The Bible makes us to understand that our thoughts are like a garden where we culture and tend what we want.

6. Your level of thinking will determine your level of success in life. To get to the top you must push your thoughts to the top. When some people pray," Oh Lord, give me creative ideas that will put me on top," they are asking God to take their level of thinking to the realm of creativity. You must pray for productive and creative thinking, which will lead you to the realm of excellence.

There are two types of people.

1. Those who do not think.

2. Those who do some thinking.

7. God is the greatest thinker. This is made clear in the Scriptures.

Jeremiah 29:11: For I know the thoughts that I think toward you, saith the LORD, thoughts of peace, and not of evil, to give you an expected end.

God has created us in his own image. Therefore, He expects us to be good thinkers like him. Since creative ideas are the trademarks of God, we must also identify with Him and be singled out as creative thinkers.

8. Mental dormancy has programmed backwardness into the lives of so many people. People who belong to this category have allowed their brains to sleep. If you are suffering from the attack of mental dormancy, I want you to take this prayer point:

"My spirit man, wake up and catch divine fire, in the name of Jesus."

The human brain has limitless resources, which can be utilized for progress and enthronement in life. Someone has rightly stated that there is nothing like poverty of money, the only thing that exists is the poverty of ideas and creativity.

9. To live right you must think right. The moment your thinking is wrong, your life will be wrong. The devil is very smart. He knows the importance of productive thinking. So he blinds and attacks the minds of man. Some thoughts are negative. They do not come under what can be called productive thinking. Worry and anxiety are types of thinking that are not productive at all. So you must identify what it takes to think right.

The truth is that men who think brighter are always ahead of those who do not think. The deeper your thoughts are the higher your achievements. The Bible teaches us that God knows all our thoughts. The Bible also teaches us that some thoughts are not so pleasant in the sight of God.

HOW TO CONTROL YOUR THOUGHTS

The moment your thoughts are outside the orbits of Philippians 4:8,your thoughts are not pleasing God.

Isaiah 55:7: Let the wicked forsake his way, and the unrighteous man his thoughts: and let him return unto the LORD, and he will have mercy upon him; and to our God, for he will abundantly pardon.

Proverb 15:26: The thoughts of the wicked are an abomination to the LORD: but the words of the pure are pleasant words.

The Good news is that we can control our thoughts. We can choose to think of good and lovely things. It is possible to choose the kind of thoughts we want to allow in our hearts. Once the choice is made, you can shut out bad thoughts from your mind.

You actually have the power to banish evil thoughts from gaining access into your heart. However, it may not be very easy to do so since, the process of controlling thoughts involves spiritual battles. Your brain can only become wholesome when you examine the types of thoughts it produces.

The thought that goes on in your brain, reveals its health condition. Your thoughts can be likened to a thermometer which reads your brain. There are different categories of thinkers. You belong to one of these classes. If your find yourself in a wrong class, you need to go before the Lord, repent of your sins and pray yourself into the right class. You must make up your mind and engage yourself in productive thinking.

CHAPTER SEVEN

ANALYSIS OF THOUGHT PATTERN

Thought patterns are as varied as there are human personalities. A lot of people think along the lines outlined below:

1. The vain thinkers. Vain thoughts are products of brains that are characterized by vanity. When your brain preoccupies itself with vanity, the thoughts produced are vain. You find yourself always thinking about material things. By the time you are neck-deep into vain thoughts, you end up wasting precious time on things that will vanish away. No wonder the Bible says:

Prov. 12:23: A prudent man concealeth knowledge: but the heart of fools proclaimeth foolishness.

Eccl. 10:15: The labour of the foolish wearieth every one of them, because he knoweth not how to go to the city.

Prov. 24:9: The thought of foolishness is sin: and the scorner is an abomination to men.

Spending time on vain thoughts fetches you nothing. The things of the world, when summed up, will amount to vanity. The Bible has declared them 'vanity upon vanity, all is vanity'. Focussing your thoughts on vain things will remain an exercise in futility. You will spend a long time thinking vain thoughts and you will end up with vanity. This kind of thinking can only emanate from a brain that is devoid of good things. When people have nothing good to think about and ignore the good things outlined in Philippians 4:8 they begin to think about vanity and they end up as losers. No matter how long the time spent on vanity, the output of the result will be vanity. unfortunately, many people have spent 50 years or more as vain thinkers. Such people will only reap 50 years of vanity. The result will be zero.

2. The Vagabond thinkers. Vagabond anointing can attack a brain. The victim will end up with thoughts that will keep roaming about without achieving anything. Vagabond thinkers are unable to concentrate on anything. Their thoughts can be described as 'a little bit here and a little bit there'. The thinking of such people is scattered. They end up achieving nothing in life. Vagabonds never amount to anything since they are neither here nor there and roam about aimlessly. If your thoughts move about like vagabonds, you will never settle down for productive thinking.

3. The epileptic thinkers. Epileptic thinkers are worse off. Their thoughts are characterized by instability. They sometimes think aright while at other times they think wrongly.

4. Floating thinkers. This kind of thinkers belongs to nowhere. They are just floating. Nothing tangible can be found in their thinking.

5. Destructive thinkers. When your brain is fully demonized, you will get involved in destructive and wicked thinking. Those who belong to this category are people whom the Bible describes as people whose conscience has been seared with hot iron. Those who hand over their brains to the devil will be converted into factories of destructive thinking.

6. Concrete thinkers. Once concrete is set, change is impossible. Freshly mixed cement can be malleable, but the moment fresh air blows into it, it becomes concrete, too hard to be changed. It is unfortunate that many brains have become set as concrete. People who belong to this category have their minds blocked, They are not ready for new ideas. They do not accept any change because their thinking is as hard as concrete. Visit any of the embassies and you will see long queues of people who are obsessed with travelling abroad. They are there as early as 5.00 a.m. If you ask them why they keep going to the embassy, they will tell you that they are bent on travelling. A man once had a successful auto spare parts business in Lagos, Nigeria. He was cajoled by a friend to sell his entire stock and join him overseas. He sold everything and travelled abroad. By the time he got there he discovered that his friend was jobless. Reality dawned on him when both of them finished all the proceeds of his spare parts business without getting a job. He realized too late that he was a concrete thinker.

7. Surface thinkers. Surface thinkers end up on the surface. They never think deep. They pick up anything without understanding what they are thinking about. The moment your thoughts are limited to the surface, you will not be able to achieve success. Men who achieve great things in life are men who go beyond the surface and get to the level that most people will never get to.

8. Those who do not think. This is the worst category. Some people do not think of anything at all. Such people will end up in the valley of defeat and failure.

9. Pressure thinkers. Some people think only when they are under pressure. Thinking when you are under pressure will not make you a good thinker. When you think because you have found yourself in an emergency situation, your thoughts may be warped or confusing. It is better to think before pressure comes. If you are pressured into thinking your thoughts may be half-baked. The brain may be too hot to do any form of reasonable thinking.

10. Sick thinkers. Some people's thoughts are sick and lack the elements of good thinking. Such people attempt to do some thinking when things have gone very bad. Thinking when problems have become irredeemable will not take you anywhere.

11. Demonic thinkers. Those who are demonic are often engaged in demonic thinking. Since there is demonic interference in their thinking, the outputs of their thoughts are demonic. Those who are involved in demonic thinking can sit down and imagine accidents and fire outbreaks. They preoccupy their thoughts with evil and tragedy. Some people do a lot of mind bending and projection of demonic wishes through the power of witchcraft. They are empowered by the devil to focus their minds on evil occurrences and make them happen.

12. Polluted thinkers. There are people whose thoughts are completely polluted. They cannot focus their minds on anything that has to do with holiness. Everything they think about has one thing or the other to do with obscenities, immoralities and pollution. They think of dirty things like sex, fetish, pervasion and abominations. Their thinking is completely upside down. Pollution is the order of their day.

13. Constructive thinkers. Constructive thinkers come up with noble and productive ideas. They do first class-thinking. They come up with noble ideas and uncommon discoveries. Those who do constructive thinking are able to get to the level of successful achievements. These are deep thinkers. God wants us to put our minds to work. He wants us to do productive thinking.

14. Replacement thinking. This is made possible through grace. If your heart has been involved in any form of perverted thinking, you can experience divine replacement today. Good thoughts must replace evil thoughts. Thoughts of faith must replace thoughts of fear. Hopeful thoughts must replace hopeless thoughts. Peaceful thoughts must replace thoughts that are centred on anger. Joyful thoughts must replace thoughts centred on sorrow. Confident thoughts must replace thought that centres on inferiority complex. Thought of success must replace thoughts of failure.

How can these be achieved? The Bible has given us the answer:

Romans 12:1-2: I beseech you therefore, brethren, by the mercies of God, that ye present your bodies a living sacrifice, holy, acceptable unto God, which is your reasonable service. And be not conformed to this world: but be ye transformed by the renewing of your mind, that ye may prove what is that good, and acceptable, and perfect, will of God.

God has given us a panacea for unhealthy thinking. You must allow God to renew your brain, thereby renewing your mind. The word of God must saturate your heart. The power of the Holy Spirit must renew your mind.

Finally, let us examine the steps we ought to take to say bye-bye to negative thinking and say welcome to productive thinking. The Bible has told us that the secret lies in the renewing of the human mind.

HOW TO RENEW YOUR MIND

1. Saturate your mind with God's word. The word of God has been imbued with the power of renewal. If you read all the newspapers in the world, your mind cannot be renewed. It takes the word of the living God to completely renew your mind. The word of God is the greatest mind changer. That is why the Bible says, "Let the word of Christ dwell in you richly." When the word of God fills your heart, your thoughts will be wholesome. Soak yourself in the word of God; meditate upon it day and night.

2. Sanitize your mind with sanitizing prayers. Some prayers have a purging effect on the mind. When you pray such prayers, every virus that has found its way into your thoughts will be killed. Prayer has a way of removing every form of infection from your brain. If these infections are not dealt within they will develop into negative thoughts. You need sanitizing prayers to keep your mind pure, productive and positive.

3. Banish vain thought when it comes. Vain thoughts will try to invade your mind. However, it is your responsibility to stop them from occupying your mind. The truth is that you cannot stop a bird from flying above your head, but you can stop or prevent it from building a nest on your head. Vain thoughts will always come but you have the power to resist them. You may not be able to stop them from flying across your mind but you can stand your ground and say no to them.

PRAYER POINTS

1. Ask the Lord to forgive you, of all evil thoughts.

2. Strongholds in my life battling my destiny, I pull you down, in the name of Jesus.

3. Every power using my thoughts against me, bow, in the name of Jesus.

4. Anointing for productive thinking, come upon my life, in the name of Jesus.

5. Confusion, hear the word of the Lord, bow, in the name of Jesus.

6. Anointing for uncommon success, fall upon my life, in the name of Jesus.

7. Every power assigned to hinder my breakthroughs, rush into the Red Sea and die, in the name of Jesus.

8. I pronounce blessings and good things upon my life, in the name of Jesus.

CHAPTER EIGHT

TAPPING INTO CREATIVE ANOINTING

PRAYER POINTS

1. Every stranger in the garden of my destiny, scatter, in the name of Jesus.

2. Plantation of affliction, die, in the name of Jesus

Gen 1:27: So God created man in his own image, in the image of God created he him; male and female created he them.

John 1:1: In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God.

Col 1:15-16: Who is the image of the invisible God, the firstborn of every creature: For by him were all things created, that are in heaven, and that are in earth, visible and invisible, whether they be thrones, or dominions, or principalities, or powers: all things were created by him, and for him:

James 1:17: Every good gift and every perfect gift is from above, and cometh down from the Father of lights, with whom is no variableness, neither shadow of turning.

To create is to bring into existence something new. It is to invent in a new form. To create is to produce through imaginative skill. To create is to make something new.

Let us consider the following points:

1. God is the Creator.

2. God never runs out of ideas.

3. God has infinite ways of carrying out His assignment.

4. If you are His image, His creative anointing should be upon your life.

God is creative. He has displayed His creativity through the works of creation.

The human eye is a delicate camera. It has the capacity for taking almost 200 colour photos per second. It has its own auto focus ability. Again it has its own self-repairing abilities. The human eye reveals the creative ability of the Almighty.

The heart of man beats about 100,000 times per day, pumping almost six tons of blood throughout the body, enough to fill a 4,000-gallon tank. The entire circulatory system in the human body is almost 60,000 miles. God is creative! If we are his image we should be creative. When the creative anointing begins to operate in your life you will become a different personality. The creative ability of God is not just able to make physical spare parts available but it is able to give you ideas that can prosper your life, your community and your entire generation.

SUCCESS OR FAILURE

Herein lies the difference between failure and success. When you are ordinary, you will not be recognized, but the moment you tap from God's creative anointing you become a creative personality. What do we mean by creative anointing? It is an ability inspired by the Holy Ghost to make you come up with new ideas. This is a serious matter and we must understand it. No matter what you are doing, there is a creative anointing you can tap into and stand out wherever you are.

By creative anointing we mean ability to solve problems in original ways. It is the ability to make your imaginations productive. It is the inventing power, the ability to put your God-given equipment called the brain into productive use. It is the ability to unlock your brain power. That is why we need to pray against attacks of the brain. Many brains are caged. What do you mean by the creative anointing? It is the power to dig into your thoughts and bring forth solutions to problems. It is the ability to take old concepts and re-arrange them in new ways.

UNDERSTANDING CREATIVE ANOINTING

What do you mean by creative anointing? It is the ability to reverse pre-existing ideas to give better results. There are some old concepts which bother on old patterns. Creativity will transform them. Creative anointing is the ability to produce novel ideas. It is the ability to bring out your latent creative capacities. It is the ability to see possibilities in ideas that appear useless. It means your inner angels whispering to you how to be on top. It is the problem-solving capacity that God has deposited into your life. The man who lacks inner creativity will remain a slave to his own surrounding.

Lack of money is not an obstacle. Lack of wealth-creating ideas is the obstacle to progress. The problem is poverty of ideas. With the secretive ability of God in you, you can take what most people think will not sell and find a way of making it sell. A brother decided to give those who buy soft drink free straws, and he began to attract more customers. With creativity you can solve almost any problem. Without creativity there will be no progress in life because there are always things to solve. To excel in life you must be creative. If you say, "I want to do things well. I want to do things better," then, creativity must come in.

YOUR ASSET

Creativity is man's most important asset. When you combine vision with creativity you are on the track of excellence, you will become productive. Vision plus creativity equal to productivity. A lot of us are too noisy at home. It is because of noise that God sometimes chooses dreams to talk to us. If you want to tap into God's creative powers, you must seek His face. Additionally, you must take the following steps:

1. Make God your friend. God will not inspire His enemy.

2. Be quiet before Him. If you want to tap into God's power you must cultivate serenity.

3. You need to open your mind. Don't be narrow-minded.

4. You need to manifest holy curiosity.

5. You must be ready to take holy risks.

6. You must be persistent.

7. You must improve your reading ability. Unfortunately ours is a generation that is averse to reading.

When you want to tap into the creative power of God, you must become a child. Little children ask questions. They enjoy inquiry. They are curious. Technically, the best learners in the world are children.

Job 32:8: But there is a spirit in man: and the inspiration of the Almighty giveth them understanding.

THE CREATIVE FORCE

You need to tap into the creative force of the Holy Spirit. The Holy Spirit is more creative than the spirit of the world. Ask the Holy Spirit to help you to be creative. The Bible says, "Open wide your mouth and I will fill it." Pray violent prayers. You must work and pray. If you tell your brain that it is lazy it will agree with you. If you tell the brain that it is too old to memorize things, it will agree with you. That brain is the coordinating centre of the whole body and once the enemy is able to attack it your destiny is attacked. Your brain is responsible for your intelligence, memory power, conduct, the way you control your body, your speech, your hearing, your taste, your smell, your sight and your actions, and it maintains your balance. It is therefore a serious matter when it is under attack.

Negative thinking will be the order of the day. Many people's brains have been polluted through smoking. One good thing the Lord has done for us in Nigeria is that preachers have sent tobacco companies out of work. The smoking habit is practically becoming dead in this environment.

BRAIN FRAGMENTATION

Another common problem is brain fragmentation. There are many methods which the devil uses to fragment people's lives. But the most deadly method is sexual immorality. Sexual immorally centres on sowing bad seeds. The horrible thing about sexual sin is that it is generational. So, your inability to get to the top could be due to the careless sex which you had years ago. The sexual sin of Judah, the grand ancestor of David, travelled right down to David.

The sexual sin of David set in motion a serious calamity. The illegitimate child died. The daughter of David was raped by his brother; some children of David murdered the rapist. Absalom laid with his father's wives in the full glare of Israel. When it came to Solomon he went wild and broke all available records in having many wives and concubines. The bottom line is that all the battles of the world, the suicide bombings, the scourge of the Taliban forces, when you trace them, you will discover sex as the origin. No wonder the Bible says in Proverb 22:14: "The mouth of strange women is a deep pit: he that is abhorred of the LORD shall fall therein.

So, when you notice that lust begins to rise in your heart and you begin to live a life of sexual looseness and immorality, etc, then the creative power of God will not be able to work in your life.

PRAYER POINTS

1. Holy Ghost fire, incubate my brain, in the name of Jesus.

2. Thou creative power of God, fall upon my brain now, in the name of Jesus.

3. Anything stolen from my brain when I was a child, I repossess you now, in the name of Jesus.

4. Creative power of God, arise, move me forward, in the name of Jesus.

5. Anointing to excel, incubate my life now, in the name of Jesus.

6. Anything planted in my life to pull me down, die, in the name of Jesus.

CHAPTER NINE

MY FATHER, CONNECT ME TO YOUR CREATIVE POWER

There are two things you must do. You must disconnect yourself from any form of affliction of the brain. You must also get connected to God's creative power. God's is the only source of creativity. At His command things are created. God is the author of creativity. The Bible says in Colossians 1:16: "For by him were all things created, that are in heaven, and that are in earth, visible and invisible, whether they be thrones, or dominions, or principalities, or powers: all things were created by him, and for him."

In John 1:1-3, the Bible says:

"In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God. The same was in the beginning with God. All things were made by him; and without him was not any thing made that was made."

In John 9, we see a strange demonstration of God's creative power which does not involve what you can see alone. It also affects what you cannot see. You need the creative power of God. You need a recreation of what the enemy has removed or destroyed in your life.

OJohn 9:l-6: And as Jesus passed by, he saw a man which was blind from his birth. And his disciples asked him, saying, Master, who did sin, this man, or his parents, that he was born blind? Jesus answered, Neither hath this man sinned, nor his parents: but that the works of God should be made manifest in him. I must work the works of him that sent me, while it is day: the night cometh, when no man can work. As long as I am in the world, I am the light of the world. When he had thus spoken, he spat on the ground, and made clay of the spittle, and he anointed the eyes of the blind man with the clay,

We take a few lessons from all these passages:

1. God is the ultimate Creator.

2. God has spare parts for every organ in the body.

3. If your miracle is not in stock, God can manufacture one for you because He is the Creator.

A messenger in an office shared a testimony at one of our meetings. There was a word of knowledge: "There is someone here. At present you don't have a rented house. Within seven days you will have your own house." The messenger who used to sleep on a mat in someone's rented room, shouted Amen. He believed God. Three days later, his managing director was passing by and he greeted him, "Happy New Year sir." the Managing director replied, "Happy New Year. How are you? I gave everybody Christmas gifts in this company. Have I given you any?" The messenger said, "No, sir." The managing director said, "I remember I have a low cost house allocation somewhere in town. I don't really need it. I already have a very big house. Do you want it?" The messenger said, "Yes, I want it, sir."

When the managing director said, 'low cost house' he thought it was one of these flats in blocks, but when he got there, it was a house standing by itself. With the keys in his pocket he went to check the house and was shocked to his marrows when he saw it. He went to the off ice the next day to thank his boss. The man said "The house is yours, I do not need it, By the way, is there any furniture in that house?" The messenger said, "There is no furniture there, sir." The managing director said, "Every year I used to replace my furniture, The ones for last year are inside the warehouse. Go and pack them." This is how the messenger, who was sleeping on a mat near his uncle's bed, got a fully furnished house. If your miracle is not in stock, God can manufacture one for you.

4. God has no respect for impossibilities. The word impossibility cannot be found in His dictionary.

5. God has the power to over-rule medical reports. The same people who diagnosed ailments will be the ones to say; "Sorry we can't find anything again." God has power to over-rule any negative medical report.

Somebody gave a testimony years ago, concerning how her elder sister went to a hospital to be delivered of a baby. They tried every known method and nothing worked. They wheeled the woman into the theatre for an operation. At this point a sister from MFM arrived with her anointing oil and asked the doctor: "Let me give her this anointing oil to drink." They refused but she persisted. At the long last they allowed the pregnant woman to sip a little of the anointing oil. By the time they were getting set for the operation, the baby came out. God can over-rule medical reports.

6. God can draw a straight line with your crooked line.

7. God can convert your problems to promotions.

An old man without even a tooth in his mouth attended a crusade. The praise worship started and by the time it ended, his teeth were complete. By the time he came to the front and opened his mouth and smiled we saw a fresh set of teeth. There was nothing to preach about again that night. He was the Lord's message.

God can create something out of nothing and can bring the invisible out of the visible.

God is set to connect you to His creative power today. Take the prayer points below with holy madness:

PRAYER POINTS

1. Creative power of God, here I am, locate me, in the name of Jesus.

2. O God, arise and connect me to Your creative power, in the name of Jesus.

3. Creative power of God, arise and manifest in my life, in the name of Jesus.

4. My destroyed virtues, receive the creative power of God, in the name of Jesus.

5. Every power against my breakthroughs, die, in the name of Jesus.

6. I shall overcome all my enemies, in the name of Jesus.

7. Witchcraft birds assigned to swallow my breakthroughs, die, in the name of Jesus.

8. Hardened enemies of my destiny, hear the word of the Lord, scatter, in the name of Jesus.

9. Every power assigned to make me cry, you are a liar, die, in the name of Jesus.

10. Every power assigned to lock me up, receive angelic slap, in the name of Jesus.

11. Uncommon breakthroughs, uncommon favour and uncommon success, locate me by fire, in the name of Jesus.

CHAPTER TEN

REVELATION KNOWLEDGE

Since the brain is susceptible to satanic attacks and the human mind is often engrossed with wrong thinking, there is an antidote to the spiritual and physical problems of the brain and the mind. It is divine intervention. Divine intervention comes in the form of revelation knowledge.

Revelation knowledge is God's vehicle for taking you from the ordinary realm to a realm where your life is upgraded. Revelation knowledge centres on adding value to your life. Your thoughts are refined by virtue of the access granted you in the form of revelation knowledge.

To prepare yourself for access to revelation knowledge, please, take the following prayer points:

Prayer Points

1. Embargo of darkness on my glory, die, in the name of Jesus.

2. Every power assigned to change my destiny to the worst, you are a liar, scatter, in the name of Jesus.

3. Every dark fear of my life, shift away, in the name of Jesus

John 11:42: And I knew that thou hearest me always: but because of the people which stand by I said it, that they may believe that thou hast sent me.

REMARKABLE DIFFERENCE

In John chapter 11 Jesus manifested uncommon confidence by the grave side. When you are able to see what others cannot see, you will start praising God in front of an open grave while others are crying out their intestines. You can praise God by the grave side because you are seeing a miracle while others are seeing death. What you see in front of an open grave is a function of revelation knowledge. When you face the storms of life and begin to sing praises to God, then you have received revelation knowledge.

Revelation knowledge will make you to do praise worship by the grave side. It will make you laugh when others cry.

Elijah and his servant were surrounded by the host of Asyrian army. The army came to arrest them. The servant of Elijah panicked. Why did he panic? He was seeing the problem, but lacked revelation knowledge. Elijah was calm because he saw that the entire mountain was filled with heavenly horses and chariots of fire. So, he had no cause to be afraid.

SPIRITUAL PERCEPTION

What was the information that Elijah had which made him so confident while his servant panicked? It was revelation knowledge. Jesus also had revelation knowledge. He said, "Let us go to the other side." As far as Jesus was concerned He already saw Himself at the other side. The disciples saw something else: a precarious situation. So the different reactions of Jesus and His disciples depended on what they saw.

Paul received divine revelation. There was a deadly storm, but Paul was calm. The best thing that can happen to you on this planet earth is for God to reveal to you the kind of knowledge which your colleagues or competitors do not have. That is why the Bible says in Matt 13:11: The same day went Jesus out of the house, and sat by the sea side.

THE MYSTERY

There is a mystery called revelation knowledge. It is not given to everybody. It is the knowledge given to you by the Holy Spirit. It makes you to know what others do not know.

Revelation knowledge is the knowledge from above which gives you the courage to walk through fire like the Hebrew children did. Revelation knowledge makes you to sing praises while others are crying. It gives you confidence while others doubt. It makes it paramount in your spirit that you will laugh last over your enemy. It allows you to walk closely with God. It uncovers and unveils God's mind to you.

Revelation knowledge makes you to understand what others do not understand. It is a sort of divine spiritual education. You receive lectures from heaven which are far above the human brain. It is having access to the secrets of God. It goes beyond what you learnt from the Bible or what you feel strongly about. It is not what you perceive with your five senses. It is information given to you from a divine spiritual source. What makes the difference is not your ability to see or speak but the ability to HEAR. So the problem with believers today is that many of them do not hear from heaven.

The enemy has more information than many people. Today's believers do not know spiritual sharp shooting. Many fail to receive because they pray wrong prayers.

SPIRITUAL DULLNESS

There was a man who always dreamt of his mother attacking him and hastily concluded that all his problems were from his mother. Then he took a very wicked decision. He went to his mother's room and strangled her to death. He thought that with his mother's death his problems would be over. Later, another woman in the compound confessed to witchcraft, stating that she was responsible for the brother's problems. She specifically stated that each time she carried out her evil operations she disguised as the brother's mother. For the first time, the brother was able to identify the enemy. Meanwhile, he had murdered his mother. He came for counselling after crying endlessly at his mother's grave.

When you do not have revelation knowledge, you will take decisions that may eventually destroy you. No matter what you are going through, revelation knowledge is what will take you to the top and make people run after you for ideas.

HOW TO OBTAIN REVELATION KNOWLEDGE

1. You must pray to be cleansed by the blood of Jesus: After salvation, you need to prepare yourself for heart cleansing.

2. You must develop an attitude of humility: Revelation knowledge cannot be given to the arrogant and the pride. Promoting yourself above or overestimating yourself will not give you revelation knowledge.

3. Ask the Lord to take over your faculties: Your own initiatives cannot take you very far. Let the Holy Spirit incubate your brain.

4. Pray for the opening of your eyes: The Psalmist says, "Open my eyes oh Lord." Pray for divine illumination.

5. Pray that God should show you the secrets of your problems: You need to pray enquiry prayers.

6. Ask the Lord to show you the solution to your problems: God knows the solution to your problems.

7. Fear God.

Psalms 25:13: His soul shall dwell at ease; and his seed shall inherit the earth.

The fear of God will keep your receiving channels open.

PRAYER POINTS

1. Oh God, arise, make a way for me where there is no way, in the name of Jesus.

2. Holy Ghost bulldozer, clear my obstacles by fire, in the name of Jesus.

3. God of Elijah, arise and kill my obstacles by fire, in the name of Jesus.

4. Any power declaring that I will not make it, you are a liar, in the name of Jesus.

5. Any power circulating my name to native doctors, die, in the name of Jesus.

6. Any power assigned to disgrace me, die, in the name of Jesus.

7. My Father, catapult me to the next level of my breakthroughs, in the name of Jesus.

8. Bad feet that have walked into my life, clear away, in the name of Jesus.

9. My life, hear the word of God: tragedy shall not locate you, in the name of Jesus.

10. Every hidden enemy assigned against me, die, in the name of Jesus

11. Every evil eye monitoring me for evil, be destroyed by fire, in the name of Jesus.

Other Publications by Dr. D. K Olukoya

1. A-Z of Complete Deliverance

2. Be Prepared

3. Bewitchment must die

4. Biblical Principles of Dream Interpretation

5. Born Great, But Tied Down

6. Breaking Bad Habits

7. Breakthrough Prayers For Business Professionals

8. Bringing Down The Power of God

9. Brokenness

10. Can God?

11. Can God Trust You?

12. Command The Morning

13. Consecration Commitment & Loyalty

14. Contending For The Kingdom

15. Connecting To The God of Breakthroughs

16. Criminals In The House Of God

17. Dealing With Hidden Curses

18. Dealing With Local Satanic Technology

19. Dealing With Satanic Exchange

20. Dealing With The Evil Powers Of Your Father's House

21. Dealing With Tropical Demons

22. Dealing With Unprofitable Roots

23. Dealing With Witchcraft Barbers

24. Deliverance By Fire

25. Deliverance From Spirit Husband And Spirit Wife

26. Deliverance From The Limiting Powers

27. Deliverance of The Brain

28. Deliverance Of The Conscience

29. Deliverance Of The Head

30. Deliverance: God's Medicine Bottle

31. Destiny Clinic

32. Disgracing Soul Hunters

33. Divine Military Training

34. Divine Yellow Card

35. Dominion Prosperity

36. Drawers Of Power From The Heavenlies

37. Evil Appetite

38. Evil Umbrella

39. Facing Both Ways

40. Failure In The School Of Prayer

41. Fire For Life's Journey

42. For We Wrestle ...

43. Freedom Indeed

44. Holiness Unto The Lord

45. Holy Cry

46. Holy Fever

47. Hour Of Decision

48. How To Obtain Personal Deliverance

49. How To Pray When Surrounded By The Enemies

50. Idols Of The Heart

51. Is This What They Died For?

52. Let God Answer By Fire

53. Limiting God

54. Madness Of The Heart

55. Making Your Way Through The Traffic Jam of Life

56. Meat For Champions

57. Medicine For Winners

58. My Burden For The Church

59. Open Heavens Through Holy Disturbance

60. Overpowering Witchcraft

61. Paralysing The Riders And The Horse

62. Personal Spiritual Check-Up

63. Power Against Coffin Spirits

64. Power Against Destiny Quenchers

65. Power Against Dream Criminals

66. Power Against Local Wickedness

67. Power Against Marine Spirits

68. Power Against Spiritual Terrorists

69. Power Must Change Hands

70. Pray Your Way To Breakthroughs

71. Prayer Is The Battle

72. Prayer Rain

73. Prayer Strategies For Spinsters And Bachelors

74. Prayer To Kill Enchantment

75. Prayer To Make You Fulfil Your Divine Destiny

76. Prayer Warfare Against 70 Mad Spirits

77. Prayers For Open Heavens

78. Prayers To Destroy Diseases And Infirmities

79. Prayers To Move From Minimum To Maximum

80. Praying Against The Spirit Of The Valley

81. Praying To Destroy Satanic Roadblocks

82. Praying To Dismantle Witchcraft

83. Principles Of Prayer

84. Release From Destructive Covenants

85. Revoking Evil Decrees

86. Safeguarding Your Home

87. Satanic Diversion Of The Black Race

88. Silencing The Birds Of Darkness

89. Slaves Who Love Their Chains

90. Smite The Enemy And He Will Flee

91. Speaking Destruction Unto The Dark Rivers

92. Spiritual Education

93. Spiritual Growth And Maturity

94. Spiritual Warfare And The Home

95. Strategic Praying

96. Strategy Of Warfare Praying

97. Students In The School Of Fear

98. Symptoms Of Witchcraft Attack

99. The Baptism of Fire

100. The Battle Against The Spirit Of Impossibility

101. The Dinning Table Of Darkness

102. The Enemy Has Done This

103. The Evil Cry Of Your Family Idol

104. The Fire Of Revival

105. The Great Deliverance

106. The Internal Stumbling Block

107. The Lord Is A Man Of War

108. The Mystery Of Mobile Curses

109. The Mystery Of The Mobile Temple

110. The Prayer Eagle

111. The Pursuit Of Success

112. The Seasons Of Life

113. The Secrets Of Greatness

114. The Serpentine Enemies

115. The Skeleton In Your Grandfather's Cupboard

116. The Slow Learners

117. The Snake In The Power House

118. The Spirit Of The Crab

119. The star hunters

120. The Star In Your Sky

121. The Tongue Trap

122. The Unconquerable Power

123. The Vagabond Spirit

124. The Way Of Divine Encounter

125. The Wealth Transfer Agenda

126. Tied Down In The Spirits

127. Too Hot To Handle

128. Turnaround Breakthrough

129. Unprofitable Foundations

130. Vacancy For Mad Prophets

131. Victory Over Satanic Dreams

132. Victory Over Your Greatest Enemies

133. Violent Prayers Against Stubborn Situations

134. War At The Edge Of Breakthroughs

135. Wasting The Wasters

136. Wealth Must Change Hands

137. What You Must Know About The House Fellowship

138. When God Is Silent

139. When the Battle is from Home

140. When The Deliverer Need Deliverance

141. When Things Get Hard

142. When You Are Knocked Down

143. Where Is Your Faith

144. While Men Slept

145. Woman! Thou Art Loosed.

146. Your Battle And Your Strategy

147. Your Foundation And Destiny

148. Your Mouth And Your Deliverance

YORUBA PUBLICATIONS

1. ADURA AGBAYORI

2. ADURA TI NSI OKE NIDI

3. OJO ADURA

FRENCH PUBLICATIONS

1. PLUIE DE PRIERE

2. ESPIRIT DE VAGABONDAGE

3. EN FINIR AVEC LES FORCES MALEFIQUES DE LA MAISON DE TON PERE

4. QUE I'ENVOUTEMENT PERISSE

5. FRAPPEZ I'ADVERSAIRE ET IL FUIRA

6. COMMENT RECEVIOR LA DELIVRANCE DU MARI ET FEMME DE NUIT

7. CPMMENT SE DELIVRER SOI-MEME

8. POVOIR CONTRE LES TERRORITES SPIRITUEL

9. PRIERE DE PERCEES POUR LES HOMES D'AFFAIRES

10. PRIER JUSQU'A REMPORTER LA VICTOIRE

11. PRIERES VIOLENTES POUR HUMILIER LES PROBLEMES OPINI ATRES

12. PRIERE POUR DETRUIRE LES MALADIES ET INFIRMITES

13. LE COMBAT SPIRITUEL ET LE FOYER

14. BILAN SPIRITUEL PERSONNEL

15. VICTOIRES SUR LES REVES SATANIQUES

16. PRIERES DE COMAT CONTRE 70 ESPIRITS DECHANINES

17. LA DEVIATION SATANIQUE DE LA RACE NOIRE

18. TON COMBAT ET TA STRATEGIE

19. VOTRE FONDEMENT ET VOTRE DESTIN

20. REVOQUER LES DECRETS MALEFIQUES

21. CANTIQUE DES CONTIQUES

22. LE MAUVAIS CRI DES IDOLES

23. QUAND LES CHOSES DEVIENNENT DIFFICILES

24. LES STRATEGIES DE PRIERES POUR LES CELIBATAIRES

25. SE LIBERER DES ALLIANCES MALEFIQUES

26. DEMANTELER LA SORCELLERIE

27. LA DELIVERANCE: LE FLACON DE MEDICAMENT DIEU

28. LA DELIVERANCE DE LA TETE

29. COMMANDER LE MATIN

30. NE GRAND MAIS LIE

31. POUVOIR CONTRE LES DEMOND TROPICAUX

32. LE PROGRAMME DE TRANFERT DE RICHESSE

33. LES ETUDIANTS A I'ECOLE DE LA PEUR

34. L'ETOILE DANS VOTRE CIEL

35. LES SAISONS DE LA VIE

36. FEMME TU ES LIBEREE

ANNUAL 70 DAYS PRAYER AND FASTING PUBLICATIONS

1. Prayers That Bring Miracles

2. Let God Answer By Fire

3. Prayers To Mount With Wings As Eagles

4. Prayers That Bring Explosive Increase

5. Prayers For Open Heavens

6. Prayers To Make You Fulfil Your Divine Destiny

7. Prayers That Make God To Answer And Fight By Fire

8. Prayers That Bring Unchallengeable Victory And Breakthrough Rainfall Bombardments

9. Prayers That Bring Dominion Prosperity And Uncommon Success

10. Prayers That Bring Power And Overflowing Progress

11. Prayers That Bring Laughter And Enlargement Breakthroughs

12. Prayers That Bring Uncommon Favour And Breakthroughs

13. Prayers That Bring Unprecedented Greatness & Unmatchable Increase

14. Prayers That Bring Awesome Testimonies And Turn Around Breakthroughs

Electronic edition produced by

www.dmiepub.com